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TARTU VALLAVOLIKOGU 

HARIDUSKOMISJON 
 

 
 

PROTOKOLL 

 

Kõrveküla         10.04.2024  

 

 

 

 

 

Aeg: 10.04.2024, algus kell 16.00, lõpp kell 18.00. 

 

Koosolekut juhatas: komisjoni esimees Janek Hoffmann. 

Protokollis: Kadri Linamägi. 

Koosolekust võtsid osa hariduskomisjoni liikmed: Janek Hoffmann, Andres Kuusik, Agu Laas, 

Tea Pendla, Piret Siivelt ja Anneli Kumar. 

Puudus: Laura Koop. 

Külalised: vallaarhitekt Egle Nõmmoja, sotsiaal- ja haridusosakonna juhataja Anne Aleksejev, 

haridusspetsialist Ene Liivamägi, Tartu Valla Muusikakooli direktor Ele Sonn, Kõrveküla 

Põhikooli direktor Andres Jõgar, õppealajuhataja Piret Jõul ja haridustehnoloog Karin Kilk. 

 

Päevakord: 

1. Tutvumine Kõrveküla Põhikooliga; 

2. Kõrveküla Põhikooli ja Tartu Valla Muusikakooli õppekorraldus täna ja tulevikus; 

3. Kohapealsed küsimused ja arutelud. 

 

Kõik komisjoni liikmed on poolt. 

 

1. Tutvumine Kõrveküla Põhikooliga 

Komisjoni koosolek toimub Kõrveküla Põhikoolis. Kooli direktor Andres Jõgar annab ülevaate 

kooli tegemisest. Põhiteemaks on kasvav kool ja ruumi puudus ning ruumilahenduste leidmine 

koostöös Tartu Valla Muusikakooliga. 

Koolis on hetkel 671 õpilast ja täna on teada üle 80 esimese klassi avalduse. Hetkel on õhus, et 1. 

septembril tuleb viis esimest klassikomplekti lapsi kooli. Juurde tuleb lapsi ka suuremtasse 

klassidesse. Sügisest on siis koolis üle 700 lapse. Kool on ehitatud 27 klassikomplektile, aga 

sügisest on neid siis 32 või 33 klassikomplekti. Kuna juurde on tulnud erivajadustega lapsi, siis 

on vajadus ka väiksemate ruumide järele, et teha individuaalset tööd lapsega. See tähendab, et 

koolimaja on tugevalt ülerahvastatud. Söökla töötab täna täisvõimsusega. Sügisel saab sööklasse 

veel laudu juurde panna, aga sealt edasi enam ei tea mis saab. Võimalik, et uuest aastast tuleb 

hakata koomale tõmbama. Hetkel on puudu arvutiklass, kuna selle muutsime tavaklassiks. Kuna 

riigieksamid toimuvad arvutis, siis ühte klassi ei mahu lõpetajad ära riigieksamit tegema.  

Kool tegi ka uuringu, et mis saab siis, kui kool läheb tööle kahes vahetuses. Kahes vahetuses 

kool toob rohkem probleeme, kui lahendusi. 

 

Komisjon tutvub koolimajaga ja vaadatakse üle võimalikud ruumilahenduste võimalused, mida 

on võimalik ka reaalselt teostada. 
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Ruumide probleemiga on väga raske tunniplaani ja klassiruumide ristkasutamist teha. 

Muusikakooliga on juba kaks klassi ristkasutuses. Lastele on see ideaalne variant, et kool ja 

muusikakool on ühes majas aga ruumipuudus sunnib leidma mingeid lahendusi kui muusikakooli 

ruumid peaks kool kasutusele võtma. 

Kokkuvõtvalt, kui sügisel tuleb neli esimest klassi, siis on puudu kolm klassiruumi, saksa keele 

klassiruum ning väikerühma ruum ehk kolm suurt klassi ja kaks väikeklassi. 

 

Komisjon arvab, et ruumilahenduste leidmine majasiseselt on parem lahendus, kui panna kool 

kahes vahetuses tööle. Vajadusel on võimalik teha kooli sees parendusi, mis toetaks lahenduse 

leidmist. Vallavalitsuse ettepanek probleemi lahendamisel on: rentida muusikakoolile ruumid 

koos ruumide ümber ehitamisega või panna kool kahes vahetuses tööle. 

 

Komisjoni kokkuvõte ja ettepanekud: 

- komisjon leiab, et leitav lahendus ei tohi halvendada laste õpikvaliteeti;  

- leida ruumiprobleemile lahendus koolimaja siseselt (võimalikud ruumid spordihoones),  

- lisapinnad (moodulite lahendus); 

- muuta muusikakooli alguse aegu; 

- mõned kooli tunnid viia läbi Kõrveküla Spordihallis (kehaline kasvatus, kunstiõpetus, 

tööõpetus); 

- kool kahes vahetuses tööle (see on võimalik ainult neljanda klassini). 

 

Kooli juhtkond pooldab moodulite ostmist ja koolimaja territooriumile paigaldamist.  

 

Komisjoni suunis on, et koolil koos vallavalitsusega leida antud teemale lahendus.  

 

2. Kohapealsed küsimused ja arutelud. 

- spordikooli rahastus põhikooli kehalise tundide inventarile; 

- lasteaia kohtade komplekteerimine. 

 

 

 

 

 
/digitaalselt allkirjastatud/      /digitaalselt allkirjastatud/  

    

Janek Hoffmann       Kadri Linamägi   

Hariduskomisjoni esimees      Protokollija 


